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蒋志：回旋曲

Jiang Zhi: Please Play On

展期：2024 年 10 月 18 日-2024 年 12 月 22 日

开幕：2024 年 11 月 4 日

艺术家：蒋志

策展人：安德鲁·拉夫

展览统筹：郑果

展览协助：王俞莛

地址：昊美术馆（上海）三楼，展厅二，上海市浦东新区祖冲之路 2277 弄 1 号

主办：HOW 昊美术馆

昊美术馆很荣幸地宣布，将于 2024 年 10 月 18 日在昊美术馆三楼展厅二推出蒋志个展「回

旋曲」。

艺术家蒋志全新个展「回旋曲」，集中展示了其摄影、绘画和雕塑新作，是他随心适意进行

各种尝试的一个面向。一直以来蒋志多以较为即兴的“游戏”方式面对坚硬和复杂的现实；同



时又以几个主题反复回旋交织为特点进行创作。观者常常被他多样化的媒介和技术使用所掩

盖，反倒忽视了艺术家在长期创作和学习历程状态中的整体性与连续性。

通过蒋志的新作品本次展览以游戏为方法，呈现了艺术家在近年社会变化与个人境遇里所体

味到的世事与人性；并通过反复探究其中的多样和流变，引导观者参与这场难得的视觉游戏

创造，从而获得洞见。

蒋志：回旋曲

Jiang Zhi: Please Play On

Duration: 2024.10.18-2024.12.22
Opening Ceremony: 2024.11.04
Artist: Jiang Zhi
Curator: Andrew Ruff
Co-ordination: Zheng Guo
Exhibition assistance: Wang Yuting
Venue: HOW Art Museum 3F, Space two, Lane 2277, Zuchongzhi Road Shanghai
Organizer: HOW Art Museum

HOW Art Museum is pleased to announce that the solo exhibition Please Play On of artist Jiang
Zhi, will be on view from October 18, 2024.

Artist Jiang Zhi's new solo exhibition Please Play On focuses on his new works of photography,
painting and sculpture. The artists's expansive facility in medium and technique serve as a



springboard for his recurring reflection on themes of love, lament and impermanence.

With a storied role on the philosophy of aesthetics, play has long hovered between the comfort
of knowing and the burden of meaning. Jiang's spectacular new works extend an inquiry into
beauty lending insight and empathy to our engagement in this valuable game.
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